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(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

met het onderwerp " Stoppen met inzetten vereningingen bij de papierinzameling " 

Geachte bestuurders, 

Hierbij verzoeken wij u nogmaals om niet voor te stemmem om met het samenverwerkingsverband voor het 

oud papier verenigingen & Avri te stoppen per 01 januari 2024. 

De bezwaren hiervoor z 

De beloofde alternatieven die de Avri en de Gemeenten zouden aandragen zijn er nog steeds niet. 

De Avri is al + 12 jaar bezig om alternatieven aan te dragen maar s daar nog steeds niet in geslaagd, 

maar willen wel van het papier ophalen af. 

  

Gemeente Buren waar wij met onze verenigingen onder vallen lukt het ook niet, die hadden beloofd dat ze in mei 

2023 met alternatieven zouden komen, dus niet. 

En begin augustus hebben we met de Wethouder en een medewerker weer met de verenigingen om de tafel gezeten 

en toen is er toegezegd dat ze wat plannen zouden uitwerken en er op korte termijn op terug zouden komen. 

Maar tot en met heden is het radio stilte en zijn er dus nog steeds geen concrete plannen voor alternatieven en is 

er dus ook nog geen financiële bijdrage vastgesteld voor de alternatieven. 

En er zijn op dit moment wel een paar Gemeenten die niet willen stoppen met de verenigingen of minimaal een 

jaar uitstel willen tot dat er nieuwe alternatieven zijn die dan ook vastgelegd worden en ook de financiële bijdrage 

hiervan vast staat voordat de samenwerking papierophalen met de Avrií kan stoppen. 

Papier ophalen blijft het juiste alternatief daar alle andere reeds genoemde alternatieven moeilijk uitvoerbaar zijn 

voor de Avri / Gemeenten en ook voor de vrijwilligers die onderhand helemaal murw zijn na 12 jaar strijd geleverd te hebben 

tegen de Avri,"die nog steeds geen taakstraf voor ons hebben gevonden". 

En als de alteratieven nog van de grond komen waar we natuurlijk voor open staan zullen ze gedoemd zijn om 

binnen de korste keren te mislukken en hier hoef je niet voor geleerd te hebben maar alleen je gezonde verstand 

te gebruiken en dan staan de verenigingen als nog buiten spel. 

De aangedragen bezwaren van de Avri om te stoppen, is zoeken als een speld in de hooiberg, ze zijn al + 14 jaar 

bezig om van alles aan te dragen om alle verenigingen buiten spel te zetten. 

Ook nu weer de veiligheids aspecten die ze aandragen, deze zijn in de 24 jaar niets veranderd en ook de verzekerings 

voorwaarden zijn niet gewijzigd, het is gewoon zoeken. 



Zie in bijlage bijgaande mail van 12 septeber 2011, deze hebben wij van de Avri destijds ontvangen en hier staat in ; 

! Avri beslist niet of wij de samenwerking met verenigingen voortzetten, maar de gemeenten beslissen hierover 

Avri is in deze situatie de opdrachtnemer en geen partij in de besluitvorming”” 

Verder nog een krantenartikel d.d. 17-03-201 1 ” Oud papier is ons bestaan ” 

Dus raadsleden toon ballen en laat du niet alle verenigingen financieel ten onder gaan, laat jullie wethouders 

die in het dagelijks bestuur van de Avri zitten tegen het voorstel van de Avri stemmen op 12-10-2023. 

Alle verenigingen di bij alle gemeenten bekend zijn als papierophalers maken zich grote zorgen over het voort- 

bestaan van hun verenigingen / Scholen of andere activiteiten die zij hiermee financieel ondersteunen. 

'Nogmaals vragen wij jullie het gezonde verstand te gebruiken en de maatschappelijke verplichting naar de 

verenigingen na te komen en dus gezamenlijk te stemmen voor gezamenlijk papier ophalen in stad en dorp. 

    

   
   

groeten, 

iging ” Kunst Na Arbeid ” Ingen 
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: _ krantenartikel Gelderlander 

Goedemiddag dames, heren, 

  
Vrijdag 9 september jl. heeft er in de Gelderlander een krantenartikel gestaan waarin aangegeven wordt dat 

AVRI af wil van de papierinzameling door verenigingen. Dit is onjuiste informatie. 

AVRI beslist niet of wij de samenwerking met verenigingen voortzetten, maar de gemeenten beslissen 

hierover. AVRI is in deze situatie de opdrachtnemer en geen partij in de besluitvorming. 

A.s. woensdag 14 september zal het Algemeen Bestuur een besluit nemen omtrent de toekomstige 

papierinzameling. Na de besluitvorming zullen wij u schriftelijk op de hoogte brengen. 

Ik hoop u hiermee voorlopig voldoende geïnformeerd te hebben. Mochten er nog vragen zijn dan kunt u mij 

bereiken op maandag, dinsdag en donderdag. 

Met vriendelijke groet, 

12-9-2011 



De Gelderlander donderdag 17 maart 2011 

30/rivierenland 

  

INZAMELING Muziekclub slaakt noodkreet 

‘Oud papier is 

. ons bestaan’ 

e Noodkreet Maurikse muziek- 

vereniging: zonder ophalen 

oud papier ter ziele. 

© Afvaldienst Avri wil niet met- 

een van clubs af, maar bekijkt 

wel inzamelmethode. 

e Tammes: wie aan inzameling 

komt heeft politiek probleem. 

GELDERMALSEN - Muziekvereniging 

Kunst en Vrienschap uit Maurik 

maakt zich zorgen over haar voort- 

bestaan. Want ze is bang de uit- 

komsten uit het ophalen van oud 

—apier kwijt te raken. 

*_ e leden verdienen daarmee voor 

hun vereniging 1000 euro per 

maand, Als die inkomstenbron op- 

droogt, is de vereniging ter ziele, 

zo waarschuwt Kunst en Vriend- 

schap. Vooral nu ze toch al minder 

subsidie heeft gekregen. 

Het bestuur schreef daarom een 

brief aan de portefeuillehouder-Av- 

ri van het regiobestuur, burgemees- 

ter Cees Veerhoek van Neder-Betu- 

we. Daarin legt het uit dat de vere- 

niging eigenlijk leeft dankzij het 

oud papier, En het is niet de enige 

vereniging die zich zorgen maakt. 

De inzameling van oud papier ge- 

beurt in de regio door wel 96 vere- 

nigingen, die voor het opgehaalde 

papier betaald krijgen door afval- 

verwijderaar Avri in Geldermal- 

sen. 

Avri kan het zelf goedkoper en be- 

kijkt wat het bedrijf met de huidi- 

ge inzamelmethode aan moet. 

„Maar dat betekent niet dat we er 

van af willen”, stelt directeur Erik 

de Vries. „Sterker nog, binnenkort 

nodigen we de verenigingen uit 

voor een bijeenkomst waarop we 

gaan vertellen dat de samenwer- 

king kán worden voortgezet. 

En het is mijn werk om te laten 

zien wat de inzameling kost en 

wat die kán kosten. Ons bedrijf 

heeft natuurlijk ook een maat- 

schappelijke functie en die uit zich 

onder meer door die inzameling 

mogelijk te maken. Maar ik ga er 

eigenlijk niet over, maar de be- 

stuurders van de gemeenten.” 

Wie aan de papierinzameling 

komt, heeft een politiek probleem 

van formaat in huis, zo zei burge- 

meester Klaas Tammes gisteren in 

de vergadering van het algemeen 

bestuur van Regio Rivierenland. 

Dus moet er volgens hem welover- 

wogen mee worden omgegaan in 

de gemeenteraden. 
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‚et voedselbos. Fo7o wL HOOGTEYLING 

)ning, tot de beveiliger opstaat 

want de sfeer is 

isdan ook het 

te. Anderhalf uur 

een van elek- 

VattHub, is het 

, meteen veel 

halte Een kleine 

hetnogerg 

— hetis zelden 

anplant — volgt, 

zeen oprecht ge- 

ehoorlijk kundig 

jisscherpen 

en; hetonder- 

eid lijkthem 

ijneemtook een 

ngische quiche, 

tlekker is. 

e koning om ta- 

aande personen 

De koning is scherp 

ensteltzinnige 

vragen;het 

onderwerp 

duurzaamheid lijkt 

hemechtte boeien 

uit de regionale en de landelijke 

energietransitie. Ook hier is hij 

scherp en hij wil weten hoe de 

| wereld van lokale elektriciteitsop- 

| wekking en -verdeling eruitziet. 

Zijntafelgenoten komen vrij- | 

wel allemaal met eenzelfde bood- 

| schap:hoe mooi en nuttig we ook 

bezig zijn, we zien vaak nog te- 

  
  

  
rughoudendheid bij gemeenten. 

„Het is een hele klus hen mee te 

krijgen.” Dat noopte Betuwe- 

winddirecteur Gerlach Velthoven 

tot een logische conclusie: „Jam- 

mer dus dat we hier de gemeen- 

| ten niet aan tafel hebben.” 

Als het tijd wordt om af te ron- 

den en verder te tijgen naar de 

WattHub, gaat een beveiligeran- 

nex assistent van de koning na- 

drukkelijk op een stoel nabij de 

tafel zitten om oogcontact met de 

gastheren te zoeken. Als dat na 

een paar minuten nog niet gelukt 

is, gaat de man recht tegenover de 

tafelvoorzitter staan. Dat leidt tot 

het juiste resultaat: afronden en 

verder, langs de vier zwaaiende 

dames op de Tielseweg. 

  

Tiel wil 

uitstel van 

besluit over 

oudpapier 

De gehele Tielse politiek wil dat 

‘het besluit om te stoppen met 

verenigingen oudpapier te laten 

ophalen met een jaar wordt uit- 

gesteld. Willen de andere zeven 

gemeenten in de regio dat niet, 

dan zal Tiel tegen het besluit 

stemmen dat afvalinzamelaar 

Avri dat per 1 januari zonder 

clubs gaat doen. 

Bernardo van Hal 

  

Of die stevige opstelling op 12 okto- 

ber, als de acht Rivierenlandge- 

meenten erover stemmen, ook echt 

iets uitmaakt, is nog geheel ondui- 

lijk. Als een meerderheid van de 

vijf gemeenten noordelijk van de 

Waal en drie ten zuiden van de 

‘Waal voor het voorstel van de Avri 

stemt, zal dat gewoon worden uit- 

gevoerd. 

De Tielse politiek debatteerde 

woensdagavond over de stelling- 

name bij het plan. De Avri zegt dat 

de vergoeding voor deinzamelende 

clubs te hoog is geworden, dat het 

inzamelen efficiënter kan en dat 

met eigen personeel de veiligheid 

beter gewaarborgd wordt; al wordt 

dat laatste argument betwist, om- 

dat er geen voorbeelden van onvei- 

lige situaties genoemd kunnen 

worden. 

De Tielse politiek staat sceptisch 

tegenover de Avri. Financiële pro- 

blemen uit het verleden, het eigen- 

zinnig en zonder vooroverleg toe- 

komstplannen uitwerken en het 

gedoe rondom het oudpapier lig- 

gen daaraan ten grondslag. Hele- 

maal uit de oudpapiertak van Avrí 

stappen is geen optie: dan zou Tiel 

álles zelf moeten gaan regelen, van 

vrachtwagens tot afvoer. Dat is or- 

ganisatorisch nauwelijks te doen. 

De Tielse raad vreest dat de tien 

clubs en kerken die nu het oudpa- 

pier inzamelen, in financiële pro- 

blemen komen als de vergoeding 

wegvalt. De verenigingen hebben 

‘het sinds de coronapandemie vaak 

al lastig. Daarom willen de opposi- 

tiepartijen vooral dat de bestaande 

situatie blijft. 

  

  


